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Aanwezig 2 medewerkers van de gemeente Tilburg en 2 afgevaardigde van HVBM 

 
  
  
 
 

- 9 personen hebben de inloopavond bezocht. 2 mensen van de wijkraad, 2 raadsleden, 2 bewoners van 
de Dongenseweg 110, 1 bewoner Dongenseweg 90, 1 bewoner uit de Reeshof, 1 milieuadviseur IFF.  

- Tijdens de avond is het wijzigingsplan toegelicht. Op de vraag of Decathlon komt, is geantwoord dat 
dit mogelijk is, maar dat een ander (logistiek) bedrijf ook tot de mogelijkheden behoort. De bewoners 
van de Dongenseweg waren het meest kritisch. 

- Bewoners Dongenseweg 110, zien graag een extra garantie dat het bos, dat deel uitmaakt  van het 
Natuur Netwerk Brabant (NNB), in de toekomst bos blijft. Tijdens de avond is aangegeven, dat dit 
bosperceel als onderdeel van het NNB een  beschermde status heeft en dat toekomstige wijziging naar 
bedrijventerrein, niet zonder procedures mogelijk is en nu  niet te verwachten valt. Aangegeven is dat 
extra bescherming in de vorm van een gemeentelijke toezegging daardoor geen toegevoegde waarde 
heeft. is. 

- Bewoner Dongeweg 90 vreest voor meer verkeer op de Dongenseweg via de Swaardvenstraat en dat 
in de toekomst verbreding van de kruising Swaardvenstraat – Dongenseweg nodig is en dat dit ten 
kostte zal gaan van het bos.  

- De nieuwe aansluiting vanaf de Swaardvenstraat naar het MOB-complex zal de Dongenseweg 
ontlasten, is de verwachting van enkele aanwezigen. Gevraagd werd naar de planning van deze 
nieuwe aansluiting.  

- Ook het tracé van de snelfietsrouteis kort besproken.  
  

 
 
 


